



## 古舞團 Ku & Dancers

藝術總監 Artistic Director :  
古名伸 KU, Ming-Shen

聯絡人 Contact :  
王惠娟 Cynthia WANG

電話 Tel :  
+886-2-2892-3600

E-mail :  
kudancers@gmail.com

網址 Website :  
<https://sites.google.com/site/kudancers/>

團隊地址 Address :  
11255臺北市北投區開明街71號  
No.71, Kaiming St., Beitou District, Taipei City  
11255, Taiwan (R.O.C.)

1993年由編舞家古名伸創立，目的在從事現代舞創作及發表，是臺灣目前唯一即興舞蹈專業演出團體，歷年來演出作品無數，足跡遍及美、亞、澳、法等世界各地。創團以來即積極推廣即興舞蹈表演及「接觸即興」，每年舉辦各種類型舞蹈工作坊，並經常在非劇場空間演出。

Ku & Dancers was established in 1993 in Taiwan by dancer, choreographer, and teacher KU, Ming-Shen. KU's choreographic works were highly praised as well structured and excellently performed. The company is known as the only professional dance company devoted to the development and exploration of improvisation performance in Taiwan. At present, Ku & Dancers is working on the collaboration of dance and digital images.



《亂碼2010》，林榮錄攝（2010） | Decode 2010 Photo by LIN, Rong-Lu

### 《聚匯》i-dance Taipei 2011國際愛跳舞即興節-閉幕GALA (2011)

i-dance Taipei 為臺灣首次舉辦以舞蹈為主軸的國際即興盛會，活動包含演出、工作坊、論壇、GALA，邀請國內外戲劇、舞蹈、音樂共二十多位表演者即興聯演。閉幕《聚匯》所有藝術家走出劇場，在寶藏巖國際藝術村的綠野地上，與天色光影變幻即興共舞。

### Streams of Gathering i-dance Taipei 2011 - Closing Gala (2011)

I-dance Taipei 2011 (i-dt 2011) was the first international dance improvisation festival in Taiwan. Hosted by i-dance, the festival included performances, workshops, forums and GALA. 20 or more theatre, dance and art performers all over the world came to join the feast. The closing GALA invited all the artists to come out of the theatre and dance to the ever changing light and shadow on the lush green lawn of Treasure Hill Artist Village.

《交遇》，林榮錄攝（2008） | Rendezvous Photo by LIN, Rong-Lu

九八年開始，古名伸以結構即興的方式發展不同環境演出的室外作品，試圖接近群眾，與群眾交流並經營出悠閒愉悅的氛圍，也建構古舞團實驗性、生活化與優游的演出風格。-胡民山，PAR表演藝術

Since 2009, Ku & Dancers has been developing different outdoor works in various settings with structured improvisation. It attempts to interact more closely with the audience in an easy atmosphere, which says something about the style of the company. - Performing Arts Review, Taiwan



《聚匯》i-dance Taipei 2011國際愛跳舞即興節-閉幕GALA，古舞團提供(2011) | Streams of Gathering i-dance Taipei 2011 - Closing Gala



《記憶拼圖》，陳又維攝（2006） | Memory Puzzles Photo by CHEN, You-Wei